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Dotazy senátora Vacka k předložené Zprávě o hospodaření: 
 
- Komu a za co byly vyplaceny odměny za akci „Dny vědy a techniky“. Odměny za akce 

ve prospěch celé fakulty (např. Dny vědy a techniky) by neměly být placeny z rozpočtů 
kateder, ale z prostředků děkanátu. Podle názoru senátora Vacka nechal AS FEK 
děkanátu na „strategické cíle“ dost peněz, AS FEK však zatím nemá informace, na jaké 
konkrétní aktivity byly tyto prostředky využity a jaké jsou z toho výstupy. 

- Proč jsou vyučující za výuku na CECEV odměňováni rozdílně?  
- Proč vedení FEK útočí na „komerční projekty“? Největším „komerčním“ projektem FEK 

je CECEV, který je zatím nedotknutelný, zvláště pak způsob rozdělování jeho příjmů. 
Senátor Vacek upozornil v souvislosti s CECEV, že na rozdíl od CECEV získala 
sokolovská pobočka VŠMIE letos po zahájení své činnosti přes 150 studentů, přestože na 
VŠMIE jsou vyšší poplatky za studium (15 000 Kč za semestr po dobu 7 semestrů).  

- Jak byly rozděleny odměny za reakreditaci doktorského studijního programu vzhledem 
k množství vykonané práce na reakreditaci?  

- Co pokrývají mzdy v tabulce vlastních příjmů? Co jsou „ostatní náklady“ a co pokrývají? 
- Jaké je rozdělení nákladů na studijní pobyt v Huddersfieldu? Kolik byl příspěvek 

programu ERASMUS? Pokud jde o spoluúčast FEK, měla by být podle senátora Vacka 
asi 15%, což by odpovídalo celkovým nákladům na projekt Huddersfield cca 1,3 mil. Kč. 
V Huddersfieldu byli 4 pracovníci FEK, to je 300.000 na účastníka – za to se studuje 
MBA. Co se z částky  200.000 vyčleněné v rozpočtu DFEK na Huddersfield konkrétně 
zaplatilo? 

- Jak zahraniční cesty hrazené DFEK vedení přispěly k plnění strategických cílů?  Může 
AS FEK vidět zprávy z těchto cest? Je to povinná příloha vyúčtování, nejde o důvěrné 
údaje. Odhadem podle výše částky může jít cca o 15 zahraničních cest.  

- Pro kolik studentů a učitelů získala FEK nová místa v zahraničních mobilitách ve 
srovnání s předchozím rokem? Nebudou se zdokonalovat stále stejní učitelé? 

- Jsou ve mzdách střediska DFEK i mzdy z tabulky vlastních příjmů nebo jsou vlastní 
příjmy  ještě navíc? 

- Jak bude naloženo s přebytkem CECEV? 
- Pokud katedra skončí s kladným hospodářským výsledkem, jaké jsou možnosti jeho 

převodu do roku 2009? Jaké jsou záruky, že se prostředky převedené z katedry do jiného 
střediska vrátí katedře zpět? Loni tomu tak nebylo, peníze přesunuté např. z KIP se přes 
původní slib, že se katedře vrátí, nevrátily. Přesuny mezi katedrami navzájem a 
katedrami a děkanátem nejsou možné jinak než jako rozpočtové opatření, které je nutné 
schválit senátem. 

- Jaký je stav rozpočtové rezervy FEK? 
 


